

ROHS & HF 宣告書

RoHS & HF Compliance Declaration

1. 匯宇半導體股份有限公司特此保證所有銷售產品，皆符合歐盟 RoHS 2.0 (2011/65/EU)、2015/863/EU 及後續修正指令的要求。(豁免有害物質遵循歐盟 RoHS 附件 - 豁免清單)

Globaltech (Asia) Semiconductor Co., Ltd. hereby guarantees that all products sold comply with the requirements of EU RoHS 2.0 (2011/65/EU), 2015/863/EU and subsequent amendments. (Exemption hazardous substances follow The EU RoHS Annex - Exemption List).

限制使用的有害物質及閾值如下表：

The restricted hazardous substance and threshold as table below :

Restricted hazardous Substances	Maximum Limit	Legislations and Standards
鎘及鎘化合物 (Cadmium(Cd) and Cadmium compounds)	Less than 100 ppm.	2011/65/EU
鉛及鉛化合物 (Lead(Pb) and Lead Compounds)	Less than 1,000 ppm.	
汞及汞化合物 (Mercury(Hg) and Mercury compounds)	Less than 1,000 ppm.	
六價鉻化合物 (Hexavalent(Cr ⁶⁺) chromium compounds)	Less than 1,000 ppm.	
多溴聯苯 (Polybrominated biphenyls(PBBs))	Less than 1,000 ppm.	
多溴聯苯醚 (Polybrominated biphenyl ethers(PBDEs))	Less than 1,000 ppm.	
鄰苯二甲酸二(2-乙基己基)酯 (Di(2-ethylhexyl) phthalate (DEHP))	Less than 1,000 ppm.	2015/863/EU
鄰苯二甲酸二丁酯 (Dibutyl phthalate (DBP))	Less than 1,000 ppm.	
鄰苯二甲酸甲苯基丁酯 (Benzyl butyl phthalate (BBP))	Less than 1,000 ppm.	
鄰苯二甲酸二異丁酯 (Di-iso-butyl Phthalate (DIBP))	Less than 1,000 ppm.	



Note:

匯宇部分產品含有鉛 (CAS 號 7439-92-1), 以均質材料重量計 >0.1%, 其符合 RoHS (2011/65/EC) 的豁免項目要求。

Some Globaltech products contain lead (CAS No. 7439-92-1), >0.1% based on homogeneous material weight, which complies with the exemption requirements of RoHS (2011/65/EC).

2. 匯宇半導體股份有限公司特此保證銷售的無鹵產品，皆符合無鹵要求。

Globaltech (Asia) Semiconductor Co., Ltd. hereby guarantees that all halogen-free products sold meet the halogen-free requirements.

無鹵要求閾值如下表：

The halogen-free requirement thresholds are as follows:

Restricted hazardous Substances	Maximum Limit
溴(Bromine(Br))	Less than 900 ppm.
氯(Chlorine(Cl))	Less than 900 ppm.
溴(Bromine(Br)) + 氯(Chlorine(Cl))	Less than 1,500 ppm.

3. 本公司同意因本保證書或與本保證書相關事宜有所爭議時，雙方宜友好協商，達成協議。

We agrees that both parties shall settle any dispute arising from or in connection with this Declaration of Conformity by friendly negotiations.

4. 若違反本保證書內容或違反相關環保法規而導致客戶遭受有損害，本公司願負法律與賠償責任。

If any non-compliance with this certification and related regulation, we shall hold Globaltech customers harmless and compensate Globaltech customers for costs, losses and damages

5. 本宣告是以中文作成，英文版本僅提供參考之用。如中英文版本有任何不一致者，以中文為準。

This declaration is made in Chinese language. English version is provided for reference only. Should any discrepancy exist between the two versions, the Chinese version shall prevail.

公司名稱/Company Name :

匯宇半導體股份有限公司/Globaltech (Asia) Semiconductor Co., Ltd.

公司地址/Address :

台北市內湖區民權東路六段 11 巷 43-1 號 4 樓 /
4F, NO.43-1, Lane 11, Sec. 6, Minquan E. Rd Neihu District, Taipei City 114, Taiwan.

公司代表/Signature of Representative : 劉建昌

職稱/Title : 總經理 / General Manager

日期/Date : 2024/7/11

